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ZAPISNIK 
  

s 3. sastanka Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 
održanog 20. rujna 2021. u 15:30 sati u sobi za sastanke, Ravnice 48, Zagreb i virtualno putem Zoom 

aplikacije. 
 
 

  
Prisutni: Vesna Đuričić, Ivan Güttler, Nikola Vikić-Topić, Kornelija Špoler Čanić, Petra Sviličić, Jadran 
Jurković, Mladen Rupčić, Ksenija Cindrić Kalin, Antun Marki i Ivan Ljuština (online). 

 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika s prve i druge sjednice UO 

2. Organizacija Meteoroloških izazova 8 

3. Izbor novog člana Društva 

4. Razno  

Ad 1. Predsjednica Vesna Đuričić pročitala je zapisnike s prve i druge sjednice UO HMD-a koji su 
održani 26. svibnja 2021. i 15. rujna 2021. Zapisnici su verificirani jednoglasno od svih prisutnih na 
sjednici. 

 

Ad 2. Predsjednica Vesna Đuričić otvorila je temu organizacije Meteoroloških izazova 8 (MI8). 
Podsjetila je da je UO na posljednjoj sjednici izglasao temu kvaliteta zraka i naslov MI8: Zrak kojeg 
udišemo, zrak kojeg prognoziramo. Također, izvjestila je sve prisutne da je HMD prijavio MI8 pri 
Turističkoj zajednici Grada Zagreba za financijsku potporu u organizaciji skupa. 

Nadalje, predsjednica je zamolila UO za prijedloge ljudi i dobrovoljce koje bismo nominirali u 
organizacijski i znanstveni odbor MI8 nakon čega je krenula diskusija o potencijalnim kandidatima. 
Ivan Güttler se dobrovoljno javio te je izabran za predsjednika organizacijskog odbora. 

Napravljen je popis ljudi za oba odbora te je Ivan Güttler preuzeo na sebe javljanje i upit za 
sudjelovanjem potencijalnim članovima.  

 

Ad 3. Tajnik Nikola Vikić-Topić pročitao je prijavu i kratak životopis g. Ivana Vujeca, stručnog 
suradnika u Sektoru za meteorološka istraživanja i razvoj u DHMZ-u, koji je poslao zahtjev za 
učlanjenjem u HMD. Jednoglasno je od svih prisutnih na sjednici izabran za novog člana društva. 

Ad 4. Razno 

Predsjednica Vesna Đuričić pod razno otvara temu HMČ-a broj 54/55. za 2019./2020. čije izdavanje 
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kasni zbog objektivnih okolnosti uzrokovanih potresima i pandemijom koronavirusa. Predsjednica je 
izvjestila prisutne da su svi članci poslani na drugu korekturu te da će HMČ br. 54/55 uskoro ići u 
tisak. 

Također, nekoliko članaka već je poslano za sljedeći broj HMČ-a te su trenutno na recenzijama.  

Ivan Güttler je obavijestio da je zajedno s Vesnom Đuričić i Vjeranom Mađarevićem 28. lipnja 2021. 
obavio preseljenje dijela knjižnice HMD-a (velikog broja knjiga i časopisa) iz DHMZ-ove zgrade na 
Griču, koja je oštećena u potresu, na Geofizički odsjek na Horvatovcu. Dio arhive nalazi se na 
Ravnica, a 48 u sobi I. Güttlera i sobi arhive SMIR. Skrenuo je pozornost da je na Griču ostalo još tri 
ormara časopisa koje bi trebalo pregledati i odlučiti što s njima. 

Predsjednica Vesna Đuričić pokrenula je temu izleta HMD-a koji se protekle dvije godine nisu 
održavali zbog pandemije koronavirusa. Zbog povoljnijih epidemioloških mjera ponovno se razmatra 
mogućnost organizacije jednodnevnog izleta HMD-a na proljeće 2022. godine. Prisutni članovi 
upravnog i nadzornog odbora raspravljali su o potencijalnim odredištima za izlet. Spominju se 
Puntijarka i Bilogora. Zaključak je da će se o lokaciji izleta još raspravljati u idućim mjesecima.  

Jadran Jurković skreće pažnju da članovi Upravnog odbora još nisu obavijestili članove Društva 
elektroničkom poštom o novom vodstvu Društva. Predsjednica i Tajnik Društva su prihvatili kritiku te 
dali na znanje da će odmah poslati pozdravnu poruku i predstaviti nove članove Tijela Društva. 

Otvoreno je pitanje članstva, članarina i statusa članova. Zaključeno je da treba proći kroz popis 
članova i pročistiti ga te članovima poslati obavijest o dugovima. Ivan Ljuština je naveo mogućnost 
uvođenja novog statusa člana za one koji zbog objektivnih okolnosti poput primjerice teške bolesti ne 
mogu plaćati članarinu. O istome će se još raspravljati na idućim sastancima Upravnog odbora.  

Sastanak je završio u 16:45. 

  

Zapisničar:  Nikola Vikić-Topić            
 
 
 


